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Kolejne tematy, o które zwróciłem się o 
odpowiedź do Pana kierownika Grzegorza 
Pająka to sprawa poruszana na sesji Rady 
Miasta w sprawie starych rur po centralnym 
ogrzewaniu na wysokości ul. Staffa w 
Gosławicach. Z informacji od kierownika 
Grzegorza Pająka wysłane zostało kolejne 
pismo do Poznania w tej sprawie. Czy jest 
już odpowiedź w związku z tym tematem i 
co dalej ze szpecącym widokiem i 
zagrożeniem, jakim ta pozostała 
konstrukcja może ewentualnie 
spowodować? 
 
Kolejny temat to wpływy do budżetu 
miasta Konina ze strefy parkowania 
wprowadzonej w Koninie w 2012 roku (z 
podziałem na lata) oraz wyszczególnienie 
(z tych opłat) powstałych nowych 
parkingów, ewentualnie modernizacja 
istniejących. Pozdrawiam – Jarosław Sidor 
– radny miasta Konina. 
 

W odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego, dotyczące rurociągu przy ulicy Staffa w 
Koninie informuję, że Wydział Drogownictwa UM w Koninie uzyskał opinię 
prawną dotyczącą możliwości naliczenia opłat za zajęcie pasa drogowego za 
istniejący rurociąg. W związku z tym, że w odpowiedzi na wezwanie do usunięcia 
nieczynnego rurociągu, Agencja Nieruchomości nie stwierdziła występowania 
bezpośredniego zagrożenia zdrowia osób przez instalację, Wydział wystąpił o 
przedłożenie właściwych dokumentów, potwierdzających zgodę na umieszczenie 
urządzeń w pasie drogowym. Jest to konieczne do dalszego postępowania 
administracyjnego i ewentualnego naliczenia opłat za zajęcie pasa drogowego.  
W załączeniu przesyłam zestawienie finansowe Strefy Płatnego Parkowania i 
Miejskich Płatnych Parkingów. Do wydatków należy w każdym roku doliczyć 
koszty zimowego utrzymania - około 12 tysięcy złotych.  Pozostała kwota 
wykorzystana została na remonty i utrzymanie dróg również w Strefie Płatnego 
Parkowania, zgodnie z uzasadnieniem do uchwały Rady Miasta, wprowadzającej 
Strefę Płatnego Parkowania. 

 


